



رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Satat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354578

التاريخ: 2024 /07/18
مرجع : MAZ-CS-07-2024-0169

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد ،،،


الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية

Subject: Disclosure of material information

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة رقم (22) من المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

With reference to the above subject and to paragraph (22) of article 4-1-1 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached disclosure of material information form.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير- الإدارة القانونية والالتزام


شركة المازيا القابضة (مفصلة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P.(HOLDING)

المرفقات:
- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ :	2024/07/18
اسم الشركة المدرجة	شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	تبين للشركة التابعة بسلطنة عمان من خلال أعمال التدقيق قيام بعض موظفي الشركة بإساءة الأمانة فيما يتعلق بتحصيلات بيع وإيجار بعض الوحدات ، وتم تقديم شكوى جزائية واتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة ضدهم، حيث استعانت الشركة التابعة بخبير حسابي معتمد لتقدير قيمة إساءة الأمانة و الذي قدرها بمبلغ 242,000 ريال عماني أي ما يقارب 192,000 دينار كويتي . وتقوم الشركة التابعة حالياً بالعمل على استكمال أعمال التدقيق والفحوصات اللازمة للوقوف على المبلغ النهائي في هذا الصدد واستكمال كافة الإجراءات القانونية اللازمة.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد أثر مالي على الشركة نظراً لوجود مخصصات كافية محتسبة مسبقاً على المبالغ غير المحصلة كما في تاريخ آخر معلومات مالية مرحلية مجمعة مصدرة للفترة المالية المنتهية في 2024/03/31

Disclosure of material information

Date:	18/07/2024
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C.P.
Material information	The subsidiary in the Sultanate of Oman discovered through audit works that some of the company's employees had committed fraudulent activities regarding collections of the sale and rent of some units. A criminal complaint was filed and the necessary legal measures were taken against them. The subsidiary hired a certified accounting expert to estimate the value of the fraud, which was estimated at 242,000 Omani Riyals (equivalent to approximately 192,000 Kuwaiti Dinars). The subsidiary is currently working on completing the necessary audits and inspections to determine the final amount in this regard and completing all necessary legal procedures.
Effect of the material information on the company financial position	There is no financial impact on the company due to the presence of sufficient provisions that were previously recorded for the uncollected amounts as of the date of the last consolidated interim financial information issued for the financial period ending on 31/03/2024.